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El Govern ja ha tramès la resposta
a la pregunta parlamentària que
va formular Coalició Reformista
(CR), pocs dies després que Jau-
me Bartumeu prengués pos ses-
sió del càrrec com a cap de Go-
 vern. El motiu era aclarir per què
els dominis institucionals capde-
govern.ad i presidencia.ad redi-
reccionaven al bloc personal de
Bartumeu, una pàgina d’estètica
gairebé idèntica a la del PS.

En el document de contesta, l’e-
xecutiu atribueix el succés, en
part a “la precarietat que existia
en les pàgines del Govern d’Ando-
rra”, cosa que va portar l’equip tèc-
nic a considerar que procedia co-
rrectament, perquè no continués
constant Albert Pintat com a líder
de l’executiu, i actualitzar la infor-
mació “d’una forma ràpida”. Se-
gons la resposta que s’ha tramès
al Consell General, en el moment
de dur a terme l’actualització cor-
responent els assessors de Bartu-

meu no disposaven “de cap docu-
mentació, ni de les contrasenyes
necessàries, ni de les persones
que s’encarregaven del manteni-
ment dels llocs”, que van deixar de
prestar servei a l’administració el
29 de maig. A més, es deixa ben
clar que la modificació implanta-
da no va suposar “cap cost per a
l’Estat”, un altre dels punts que CR
tenia interès a conèixer.

L’executiu també posa en relleu
que l’anterior equip de govern no
havia previst “cap partida pres-
supostària” per gestionar les pà-
gines d’Internet. Com a exemple
de “precarietat” en la gestió, la
no ta especifica que el proveïdor
que administrava els servidors te-
nia pendents de cobrament les
factures corresponents al setem-
bre, l’octubre, el novembre i el
desembre de 2008 i del gener a
l’abril de l’any en curs. El cap de
Govern també ex plica en la res-
posta que va adonar-se d’aquesta

circumstància a través dels mit-
jans de comunicació (tema fet
públic pel Diari), davant la qual
cosa va donar “instruccions d’a-
turar el redireccionament”.

BONA SINTONIA AMB TOTHOM

Bartumeu, que va com -parèixer
davant la premsa per exposar el
desenvolupament del consell de
ministres d’ahir, es va referir tam-
bé a les crítiques que últimament
ha rebut el gabinet tant des de CR
com des d’ApC, que fins i tot va
insinuar que no donaria suport al
pressupost. El cap de Govern va
afirmar que “ara mateix no tenim
una relació tensa amb ningú” i va
destacar que personalment està
“molt tranquil” en aquest sentit.
Quant a les crítiques d’ApC per la
negocació amb París, “hi ha dos
visions de com s’ha de resoldre el
problema, i crec que l’estratègia
del senyor No men és errònia”, va
dir.

Els dominis ‘presidencia.ad’ i ‘capdegovern.ad’
mostraven la pàgina personal de Bartumeu

El Govern atribueix
l’afer de les webs
oficials a una gestió
anterior “precària”
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ECONSELL DE MINISTRESARESPOSTA DE L’EXECUTIU

El Govern va fer pública

ahir la resposta a la

qüestió que va plantejar

CR al Consell, i va al·legar

que faltaven pagaments

del manteniment de les

webs de la institució.

FERNANDO GALINDO

El cap de l’executiu va explicar
ahir els motius que han portat
l’equip de Govern a prendre la
decisió de nomenar dos direc-
tors adjunts per a la duana, en
lloc d’un de sol, com hi havia
fins fa pocs mesos. Aquest or-
ganisme haurà de tenir, segons
va avançar Jaume Bartumeu,
“un paper rellevant” en la refor-
ma fiscal que s’haurà de tirar
endavant durant la legislaura, i
el nomenament dels dos res-
ponsables és “part de la rees-
tructuració que estem fent”. Per
tant, queda pendent el nomena-
ment d’un director, després que
Marta Boquera fos destituïda di-
lluns passat (l’anterior director
adjunt es va retirar per jubilar-
se). En principi, la idea del cap
de Govern és que un dels res-
ponsables “s’encarregui del
desenvolupament i compliment
dels acords exteriors”, als
quals l’executiu socialdemòcra-
ta està decidit a comprometre’s
de manera “molt ferma i positi-
va”, mentre que l’altre s’hauria
d’encarregar pròpiament de 
la duana, és a dir, “del treball
intern”.

“Paper rellevant”
de la duana en 
la reforma fiscal

MÉS

Andorra la Vella podria ser la
seu del XIV Congrés de viabilitat
hivernal, que tindria lloc del 3 al
7 de febrer del 2014. L’executiu
liberal ja va iniciar les gestions,
que ara els socialdemòcrates
assumiran i continuaran.

ESDEVENIMENTS

LA CAPITAL PODRIA ACOLLIR
UN CONGRÉS D’HIVERN

El Govern va anunciar ahir que
les organitzacions de caràcter
sindical ja gaudeixen de registre
propi, ja que fins ara s’inscrivien
al registre de societats. La me-
sura dóna compliment a la Llei
de llibertat sindical.

REGLAMENTS

ES CREA EL REGISTRE DE LES
ORGANITZACIONS SINDICALS

El conseller d’Andorra pel Canvi
(ApC) Josep Maria Bringué va
començar a tramitar ahir una
demanda d’informació en què
es reclamen diversos informes
exhaustius sobre la part del
pressupost que ja està executa-
da. El president del grup parla-
mentari, Eusebi Nomen, va ex-
plicar ahir que el motiu era
“sa ber exactament si és cert que
ja no queden més obres per exe-
cutar” i conèixer “quines em pre-
ses estan efectuant els tre balls

públics”. Amb aquesta informa-
ció, ApC no tan sols pretén “sa-
ber si hi ha persones a qui po-
dríem donar feina i que estan a
l’atur”, sinó també calcular quin
seria el guany d’un hipotètic im-
post sobre la renda dels no resi-
dents. També se sol liciten dades
detallades del consum total de
productes i serveis. Cal recordar
que hi ha a tràmit una proposi-
ció de llei per implantar un im-
post així. Els consellers d’ApC
han mostrat malestar perquè
Sindicatura “es tigui de vacan-
ces”, cosa que retardarà l’admis-
sió a tràmit de la demanda.

ApC vol conèixer la part del
pressupost executada i qui
està fent les obres públiques

REDACCIÓ
Andorra la Vella

CONSELL GENERALADEMANDA D’INFORMACIÓEPOLÍTICAALA FORMACIÓ ECOSOCIALISTA TRENCA ELS CENT DIES DE GRÀCIA

La presidenta dels Verds, Antònia
Escoda, va comparèixer ahir per
explicar que la comissió d’afers la-
borals del partit ha rebut “moltes
queixes”, i tenen la impressió que el
Govern socialdemòcrata no està
fent prou per resoldre’ls. Per Esco-
da, “el context és de precarietat,
d’empreses que tanquen i de per-
sones que han d’aguantar assetja-
ment a la feina”, i considera que l’e-
xecutiu està massa pendent d’altres
qüestions, com ara del compli-

ment de la Declaració de París.
“Trenquem els cent dies de gràcia”,
va declarar la política encampada-
na, “perquè la situació és molt ur-
gent”. Els Verds exigeixen que s’a-
pliquin de manera urgent mesures
immediates, i al mateix temps re-
clamen celeritat dels tràmits per-
què comencin les actuacions a
llarg termini, “com el subsidi d’atur,
que el PS portava al programa elec-
toral”. També van lamentar que no
s’hagi comptat amb ells a la taula
de diàleg econòmic celebrada la
setmana passada, ja que conside-
ren que totes les entitats polítiques

hi havien d’estar presents. El partit
també es va mostrar decebut per-
què ha estat precisament Andorra
pel Canvi (ApC) “la primera força
política que hagi presentat alguna
proposta per lluitar contra l’atur”.

Els Verds exigeixen al PS més
celeritat per resoldre “els
problemes laborals de la gent”
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